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Høring – forslag om overgang fra Vg1 studiespesialisering til
yrkesfaglige programområder på Vg2

5.1. Hvilke elever skal ordningen gjelde for?

5.1. Spørsmål: Er dere enige i at ordningen skal gjelde for elever fra Vg1
studiespesialisering og ikke gjelde for elever fra de øvrige studieforberedende
utdanningsprogrammene?

Ja/nei
Ja

5.2. Ordningen organiseres som kryssløp

5.2. Spørsmål: Er dere enige i at ordningen organiseres som kryssløp i
tilbudsstrukturen?

Ja/nei
Ja

5.4. Et eget fag – yrkesfaglig opphen ting

5.4. Spørsmål: Er dere enige i fag - og timefordelingen for ordningen?

Ja/nei
Ja

5.4. Spørsmål: Er dere enige i at det nye faget på 196 årstimer får navnet
yrkesfaglig opphenting?

Ja/nei
Ja

5.5. Nasjonale rammer for overgang fra Vg1 studiespesialiser ing til yrkesfaglige
programområder på Vg2

5.5. Spørsmål: Er dere enig i at vi fastsetter en nasjonale rammer med
forskriftsstatus der elever som har fullført Vg1 studiespesialisering kan søke
direkte til alle de yrkesfaglige programområdene på Vg2, med de n modellen vi har
beskrevet i høringen?

Ja/nei
Ja

Generell holdning og kommentar

Generelt positiv

Generell kommentar



Ungdomspolitisk utval i Sogn og Fjordane er generelt positive til at elevar får større
valfridom i sin eigen skulekvardag. I tillegg kan ordninga føre til at fleire fullfører
vidaregåande opplæring.


